
 
Protokół Nr  XII/2015 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 30 listopada 2015 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Poinformował, że sesja została zwo0łana na wniosek 
Wójta. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 15 radnych , 
rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji 
oraz nie wprowadziła żadnych uwag do porządku obrad. Porządek  przedstawiał się 
następująco: 
 

1. S Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał  dotyczących podatków i opłat lokalnych: 
1) w sprawie obniżenia ceny żyta do celów wymiaru podatku rolnego. 
2) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości, 
3) w sprawie określenia wzorów formularzy na podatek od 

nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. 
4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, 
5) w sprawie opłaty targowej. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2015 r. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Skrwilno z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016. 

5. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
6. Wolne wnioski i zapytania. 
7. Zakończenie obrad. 

 

 

  Ad.1.Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

  Ad.2. 

1) Uzasadnienie do projektu uchwały przestawiła Pani Skarbnik. Nikt z 
radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał 
projekt uchwały. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie 



podjęła uchwałę Nr XII65/15 w sprawie obniżenia ceny żyta do 
celów wymiaru podatku rolnego. 

 Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
2) Uzasadnienie do projektu uchwały przestawiła Pani Skarbnik. Nikt z 

radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał projekt 
uchwały. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XII/66/15 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. Uchwała 
wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3) Uzasadnienie do projektu uchwały przestawiła Pani Skarbnik. Nikt z 
radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał projekt 
uchwały. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XII/67/15 w sprawie określenia wzorów formularzy na podatek od 
nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. Uchwała wraz z 
uzasadnieniem stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

4) Uzasadnienie do projektu uchwały przestawiła Pani Skarbnik. Nikt z 
radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał projekt 
uchwały. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XII/68/15 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych, Uchwała wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

5) Uzasadnienie do projektu uchwały przestawiła Pani Skarbnik. Nikt z 
radnych nie zabrał głosu w dyskusji. Przewodniczący rady odczytał projekt 
uchwały. Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 
XII/69/15 w sprawie opłaty targowej, która wraz z uzasadnieniem stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

Ad.3. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XII/70/15 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

     Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały oraz zapoznał z protokołem z 
przeprowadzonych konsultacji dotyczących tego programu.. Przewodniczący Rady odczytał 
projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 
Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/71/15 uchwały w 
sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Skrwilno z organizacjami pozarządowymi 



oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 
o wolontariacie na rok 2016. 

      Uchwała wraz z uzasadnieniem i protokołem konsultacji stanową załączniki do niniejszego 

protokołu.       

Ad.5. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami. Poinformował, że z uchwaleniem 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi działania środowiskowe w zakresie 

ochrony zdrowia , ochrony środowiska, dziedzictw kulturowych, sportu, kultury, oświaty, 

przebiegają na linii współdziałania i współpracy ze Stowarzyszeniem Grodzisko, UKS , KGW 

, OSP. Ich działania będą wskazywać kierunki, a co za tym idzie , możliwości pozyskiwania 

na ich realizację małych grantów. W tym celu do końca roku lub na początku nowego 

zostanie powołana 9 osobowa rada opiniotwórcza w celu ubiegania się o o dofinansowania, 

które oferuje Urząd Marszałkowski, Stowarzyszenie TŁÓK w Toruniu czy Fundacja Rozwoju 

Wsi. Szczególnym beneficjentem tych środków będzie Stowarzyszenie Grodzisko z siedzibą 

w Okalewie. 

Kolejnym zagadnieniem są możliwości inwestowania w drogi gminne. Złożone są dwa 

wnioski dotyczące naszych dróg. Jeden w partnerstwie z powiatem dotyczy przebudowy 

trzech ulic w Skrwilnie: Rypińskiej, Bieżuńskiej i Szerokiej. Jest to bardzo ważny projekt i 

oby znalazł się wśród dofinansowanych. Drugi wniosek dotyczy przebudowy drogi 

Przywitowo-Kotowy. Jest to projekt w partnerstwie z powiatem i gminą Świedziebnia. 

Trwają prace budowy wodnego zbiornika retencyjnego. Zbiornik po przeróbkach poziomych 

będzie miał zwiększoną pojemność do 243 m sześciennych i będzie kosztował łącznie 215 

tys. zł. 

Przed uruchomieniem środków unijnych zaczynamy konkretne działania. Mamy wytypowane 

projekty, których jest ponad 20 i mają różne umiejscowienia. Żeby je zrealizować w okresie 

2016-2010 r. potrzebne jest około 27 mln zł.. Potrzebne będzie dużo wkładu własnego. Na 

kolejnej sesji przedstawiona będzie prezentacja tych projektów, które mają największą szansę 

na dofinansowanie oraz koszty ich realizacji. W tej chwili przygotowujemy się do do 

projektu, którego konkurs zostanie ogłoszony w styczniu 2016 r. Jest to dokończenie remontu 

ciągu drogi gminnej Urszulewo-Skudzawy. 

W ostatnich tygodniach podpisaliśmy umowę na dostawę energii elektrycznej z nowymi 

firmami, bo dla nas liczy się przede wszystkim  cena docelowa i oszczędne wydatkowanie. 

Wójt stwierdził, że w naszej gminie zbyt dużo wydajemy na oświetlenie drogowe. Podał 

przykłady wydatków w innych gminach, które wydają na ten cel mniej pieniędzy. 



 Z kolei wójt nawiązał do podatków w naszej gminie w sprawie których podjęto na tej sesji 

uchwały. Do rady wpłynęły sugestie, aby podatki te obniżyć. Wójt zastanawiał się do jakiego 

poziomu. Podał przykłady innych gmin i stawki podatków, które w większości są wyższe rób 

porównywalne do naszej gminy. Gmina Skrwilno znajduje się na 143 miejscu w 

województwie kujawsko-pomorskim w dochodach własnych w przeliczeniu na 1 mieszkańca, 

natomiast w pozycji środków własnych i pozyskanych  środków unijnych do zainwestowania 

na jednego mieszkańca jesteśmy w tych zestawieniach już na dobrym 22 miejscu. Jest to skala 

naszej gospodarności. Ci co sugerują, aby jeszcze bardziej obniżać podatki, niech wskażą jaką 

drogą można się poruszać łagodniej. 

Na zakończenie wójt zapraszał na Turniej rodzin, który odbędzie się 13 grudniam w hali 

sportowej w Skrwilnie. 

Ad.6. 

Przewodniczący Rady Gminy przestawił informację dotyczącą oświadczeń majątkowych 

przesłaną prze Wojewodę Kujawsko Pomorskiego oraz Naczelnika Urzędu Skarbowego w 

Rypinie. Informacje stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.7. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant          Przewodniczący Rady 

       

      Danuta Szymańska            Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


